

View this email in your browser

CAHK Activity 聯會活動

CAHK took part in 2025 Policy Address Consultation Session 香港通訊業聯會參加2025《施政報告》咨詢



Mr. Bruce Lam, Vice Chairman of CAHK, attended the 2025 Policy Address Consultation Session, namely 'International Innovation and Technology Centre', held by the Chief Executive and his Policy Unit on 24 July 2025. CAHK thanks the industry practitioners who participated in the PA recommendation's industry membr questionnaire earlier, as well as the guidance of the members of CAHK ICT Committee.

聯會副主席林國誠先生於7月24日出席特首及其政策小組關於建設國際創新科技中心的施政報告咨詢會議。聯會感謝早前參與施政報告倡議行業問卷的業界會員,以及聯會的資訊科技委員會會員的協助。

2025 STAR Award Final Judging Is Set to Launch 2025通訊業聯會非凡年獎將開展最終評審



The first round judging of 2025 CAHK STAR Award has been finished. Finalists will enter into final judging presentation on 8 Aug 2025. The judges will assess the performance of the finalists on-site.

2025香港通訊業聯會非凡年獎第一輪評審已圓滿結束,決賽入圍者將於8月8日進行 最終評審,眾評審將於現場評核參賽者表現。

HK GOVT News 港府資訊

Government launches Subsidy Scheme to Extend 5G Coverage in Rural and Remote Areas

「擴展5G網絡至鄉郊及偏遠地區資助計劃」正式推出

The Office of the Communications Authority (OFCA) launched the Subsidy Scheme to Extend 5G Coverage in Rural and Remote Areas. Interested licensed mobile network operators (MNOs) are welcome to submit applications.

For details of the Subsidy Scheme, including application eligibility and procedures, technical requirements and site locations, please refer to the <u>thematic website</u> of the Subsidy Scheme. For enquiries, please contact OFCA at 2961 6333.

通訊事務管理局辦公室(通訊辦)推出「擴展5G網絡至鄉郊及偏遠地區資助計劃」,歡迎有 興趣的持牌流動網絡營辦商提交申請。有關資助計劃的詳情,包括申請資格及程序、技術要 求及選址等,請參閱計劃的專題網站。如有查詢,請致電2961 6333與通訊辦聯絡。

輸入技術專才推廣

The TP Stream enables non-local, non-degree professionals who meet the specific qualifications to apply for entry into Hong Kong to work. Information Technology (IT) Technicians is a key category among the eight skilled trades. This category encompasses three scopes of work, namely **Program Development, Network Support, and Cyber Security**.

For details, please refer: https://www.immd.gov.hk/eng/services/visas/TPStream.html.

The TP Stream is now open for online applications, for detailed, please refer: https://www.immd.gov.hk/eng/forms/hk-visas/employment-as-technical-professionals.html

The TP Stream for non-degree professionals under the General Employment Policy (GEP) and the Admission Scheme for Mainland Talents and Professionals (ASMTP) is now open for online applications.

For details, please refer: www.immd.gov.hk/eng/services/visas/TPStream.html

Should you require further information, please contact Ms Loretta SZETO (2961 8309) or Ms Alice HUI (2231 5512).

一般就業政策及輸入內地人才計劃(技術專才類別)允許符合資格的申請人進入香港工作。 資訊科技(IT)技術員是計劃包含的職業類別之一,該類別涵蓋三個工作範圍,即**程式編** 寫、網絡支援和網絡安全。有關詳情,可瀏覽:一般就業政策及輸入內地人才計劃(技術專 才類別)|入境事務處

此外,《計劃》現今開放申請,有關詳情,可瀏覽:<u>一般就業政策及輸入內地人才計劃(技</u> <u>術專才類別)| 入境事務處</u>

將非學位專才納入技術專才類別作為一般就業政策(GEP)和輸入內地人才計劃 (ASMTP)下的一個新試點計劃,現已開放申請。有關詳情,可瀏覽:<u>一般就業政策及輸入內地人才計劃(技術專才類別)</u>入境事務處

如有任何疑問,請致電司徒女士 (2961 8309) 或許女士 (2231 5512)查詢。

Market News 聯會支持活動







Hosted by TDIA and GCF, the GCF-TDIA Global workshop will be held on 26 September 2025, at The Langhan Shenzhen. For more details about the event, please visit: GCF - TDIA Global Workshop 5G-Advanced & 6G Device Technology and Certification

由TDIA與GCF聯合主辦的GCF-TDIA全球研討會將於9月26日,假深圳朗廷酒店舉行。有關詳情,請瀏覽: GCF - TDIA Global Workshop 5G-Advanced & 6G Device Technology and Certification

Member Information 會員資訊

We are pleased to announce Fiber Link Global Limited, and its company representative Mr. Ricky Kwong, as our new full company member. Welcome! 聯會摯誠歡迎Fiber Link Global Limited及其公司代表鄺偉銓先生加入,成為公司會員!

CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

Specifications of the Free Advertisement: File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks

- 1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
- 2. Materials deadline is 25th of each month.
- 3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會

Tel: <u>2504 2732</u> Email: <u>info@cahk.hk</u>

This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,

VerfiedUnsubscribe sM <u>Unsubscribe</u>

This is a Test Email only.

This message was sent for the sole purpose of testing a draft message.